中原大學生物科技系研究生更換指導教授處理原則
1. 研究生無適當、充分之理由不得申請更換指導教授。如欲申請更換指導教授，須由原指導教授同意且簽名後始得進行更換指導教授，並經新的指導教授簽名同意後將申請書陳請系主任核示。
2. 每位學生在修業期間最多只能更換一次。
3. 如為特殊情形，可提交系務會議協調個案討論。

4. 除經原指導教授及新指導教授雙方同意，研究生在原指導教授處完成或未完成之相關資料必需繳回給原指導教授，且其研究結果不得列入畢業論文中，亦不得以其他論文形式發表。

5. 擬更換指導教授的學生，可向系辦提出申請，由系主任出面協調，並協助尋找新的指導教授。

6. 學生提出更換指導教授之申請，如有未盡其意願之事項得向系務會議提出申訴。
Chung Yuan Christian University,

Department of Bioscience Technology, 

General Guide for arrangement of Supervisor 

1. Generally, it is not allowed to change supervisor unless appropriate and sufficient reasons existed. Applicant has to be approved by his/her original supervisor first, and submit the application form to the chairman with a new supervisor’s approval.

2. Students can only change supervisor once through his/her academic terms.
3. If the issue is a special situation, it shall be referred to the department council for a  decision. 

4. Whether the paper finished or not, the student should return relative papers to the original supervisor. And the research results which finished in the original supervisor can not file in the graduation thesis and publish in any academic format. 

5. The student could apply to the graduate school office for changing supervisor. The chairman will coordinate and assist to look for the new supervisor. 

6. If the application for change of supervision violent the student’s or original supervisor‘s deal, he/she can file the request to the department council.  
中原大學生科系碩士班研究生更換指導教授─聲明書
學生_____________(學號：______________)願遵守本系碩士班研究生更換指導教授規定，原指導教授所指導之研究計畫或研究成果，絶不當作與新指導教授之共同研究成果或學位論文。
特此聲明。

敬  陳
原指導教授：___________________
新指導教授：___________________

生科系主任：___________________
立書人：_______________________

日期：       年     月     日

註：1.申請書一式兩份，一份所辦留存，一份送原指導教授。
    2.研究生未依規定逕自更換指導教授時，其學位考試成績不予承認。

Application for Change of Supervision Arrangements

Students ______________ (Student ID: ______________) will obey the General Guide for arrangement of Supervisor of the Department of Bioscience Technology, CYCU. The research results which supervised by the original supervisor will not be the part of master thesis or any academic achievements. 
Hereby declare. 

Offer to  

The original advisor：__________________________
The new advisor : __________________________
The Chairman of Department：                    
Signature of Applicant: _______________________
Date: __________________
Note: 1. The application form is in duplicate, one for the graduate school office, another for the original supervisor. 

     2. If the graduate student who change the supervisor by himself/herself without obeying the rule, his/her examination of degree will fail. 
